

## Mary I

Today is the anniversary of the miracle of the sun at Fatima in 1917. This seems an auspicious date on which to begin a series of bulletin reflections on Our Lady. Because of the “coincidence” of the date, I will talk in this reflection about Fatima.

Our Lady appeared to three shepherd children in the remote farming village six times, the 13th of each month from May to October. She identified herself as the Queen of the Rosary and asked the children to pray the rosary and to make small sacrifices for the salvation of souls. The First World War was raging in Europe, and later that same year the Russian Revolution would introduce Marxist-Leninism to the world.

In the July apparition Our Lady showed the children a visión of Hell, and asked especially for prayers for “poor sinners, who have no one to pray for them.” This is something we can help with. During the course of our day, for instance, we might offer the random Hail Mary or Our Father, or some small sacrifice, perhaps shutting off the radio in the car, or foregoing the vente latte (my favorite) at Starbuck’s, for precisely this merciful intention.

There are many people out there who do not pray themselves, and who have, indeed, no one praying for them. We are the Priestly people whom the Lord has set aside for just this purpose—to intercede for the world. It is part of our duty as disciples to remember those whom no one else remembers in prayer. Done regularly and over time, in my experience, This duty becomes a joy.

We will not know, this side of Paradise, the difference our prayers have made. But we may be assured that they make a difference, they may, literally make an eternal difference.

IHM Pray for us,

Fr. Jim

## María I

*Hoy es el aniversario del milagro del sol en Fatima en el 1917. Esta parece una fecha propicia en la cual empezar una serie de boletines reflexionando sobre Nuestra Señora.*

*Por la coincidencia de la fecha, hablaré sobre la reflexión de Fatima. Nuestra Señora se aparecio a tres niños pastores tres veces en el remote pueblo de agricultura, el 13 de cada mes de Mayo a Octubre. Ella se idenfico como la Reina del Rosario y les pido a los niños que rezarán el Rosario y que hicieran pequeños sacrificios para la salvación de las almas. La Primera Guerra Mundial estaba en pleno en Europa, y durante ese año la Revolución Rusa introdujo el Marxista-Lenismo al mundo.*

*En la aparición en Julio, Nuestra Señora le enseño a los niños una vision del Infierno, y especialmente les preguntó por oraciones para “los pobres pecadores quienes no tienen a nadie que rezen por ellos.” Esto es algo que nosotros podemos ayudar. Durante el curso de nuestro dia, por ejemplo, podríamos rezar un Ave Maria o Un Padre Nuestro, o hacer algun pequeño sacrificio, a lo mejor apagar el radio en el carro, o dejar de tomar un Latte Vente (mi favorito) precisamente para esta intención de misericordia.*

*Hay mucha gente que no reza , y quienes no tienen a nadie que rezen por ellos. Nosotros somos personas sacerdotales a quien Nuestro Señor nos ha dado este encargo –para interceder por el mundo. Esta es parte de nuestra responsabilidad como discípulos recordar aquellos que nadie mas se acuerdan de rezar por ellos. Haciendo esto regularmente con el tiempo, en mi experiencia, esta obligacion se vuelve una alegría.*

*Nosotros no sabremos, este lado del Paraíso, la diferencia que nuestras oraciones han hecho. Pero podemos estar seguros que hacen diferencia,por lo menos literalmente una diferencia eterna.*

*ICM Ora por nosotros,*

*Padre Jim*